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 روند تکمیل پروژه های مسکن 
در هرمزگان باید تسریع شود

اقتصاد کیش -   اســتاندار هرمزگان گفت: هر چند براســاس بازدید میدانی روند  
پروژه های عمرانی شــهرک پیامبر اعظم)ص( و بافت فرســوده شهر بندرعباس مناسب 

است، اما باید برای تکمیل، باید در اجرای آنها تسریع شود. 
فریدون همتی روز گذشته در بازدید از پروژه های اقدام ملی ساخت مسکن، آسفالت 
معابر و جدول کشــی شــهرک پیامبر اعظم)ص( و همچنین پروژه های مشارکتی در بافت 
فرسوده ۱۶۰ واحدی، تجاری، خدماتی و مسکونی در حاشیه محله چاهستانی ها و سالن 

های ورزشی، بر لزوم توجه به کیفیت پروژه ها نیز تاکید کرد.
همتی تصریح کرد: پروژه های مشــارکتی در راستای طرح اقدام ملی ساخت مسکن 
مانند پروژه  ۶۰ واحدی ابومســلم در راســتای تامین نیاز گروه های مختلف استان در حال 
آماده ســازی اســت و همچنین مجتمع ولیعصر به صورت مشارکتی مسکونی و تجاری در 

حال احداث است.
وی یادآور شد: پروژه های اقدام ملی بنیاد مسکن انقلاب اسلامی از جمله پروژه ۷۶۸ 
واحدی پیامبر اعظم)ص( و همچنین ۲۵۶ واحدی و ۱۶۰ واحدی بود که از محل سهم آورده 

مردم و تسهیلات بانکی، عملیات اجرایی آنها آغاز شده است.
اســتاندار هرمزگان خاطرنشان کرد: "خانه-محله" تپه الله اکبر در راستای بازآفرینی 
شــهری با هدف تأمین ســرانه فرهنگی محلات، علاوه بر محله تپه الله اکبر، بخشی از کوی 
ملت و کمربندی را نیز تحت پوشــش قرار خواهد داشــت و این دومین خانه محله در حال 
ســاخت اســت و با ۹۰۰ متر در دو طبقه شــامل کتابخانه، سالن اجتماعات و غیره با اعتبار 

۱۴میلیارد ریال آماده بهره برداری است.
به گفته همتی درمانگاه شــهرک پیامبر اعظم)ص( که در سال ۹۸ عملیات اجرایی آن 
آغاز شده و با زیربنای ۴۴۰ متر مربع و اعتبار۱۶میلیارد ریال   طبق برنامه زمان بندی و بدون 

وقفه در حال ساخت است.

استاندار هرمزگان   : 

ساخت  اسکله های  تفریحی جدید  در راستای 
 تقویت  جاذبه های گردشگری کیش

مهندس ابوالفضل طیبی با بیان اینکه برخی ظرفیتهای 
شــهری در کیش موجود اســت اما باید نگاه گردشگری به 
این ظرفیت ها داشــته باشــیم، گفت: از جمله این ظرفیتها، 
ســه موج شکن واقع در منطقه مارینای کیش بود که این سه 
موج شــکن در حال تبدیل به سه اسکله تفریحی هستند تا 
جاذبه های جدیدی برای گردشگران و شهروندان ایجاد شود 

وانگیزه های سفر به کیش افزایش یابد.
وی درباره شتاب ماههای اخیر در توسعه شهری کیش 
گفت: جزیره کیش دارای ظرفیتهای بالقوه بسیاری است که 
حتی در دوران دشوار اقتصادی نیز بالفعل کردن این ظرفیت ها 

می تواند بستر رونق اقتصادی و توسعه پایدار شهری باشد.
مدیرعامل شرکت عمران، آب و خدمات کیش افزود: 
کیش به واســطه این که شهری گردشــگری است باید به 
لحاظ شــهری دارای تنوع و شاخصه متمایز شهری باشد و 
از سویی اراضی ارزشمند این جزیره همچون سواحل محل 

بهره برداری عموم مردم است لذا در آغاز فعالیت در شرکت 
عمران، آب و خدمات کیش تلاشمان را معطوف به آزادسازی 
سواحلی کردیم که بیش از ۲۰ سال تحت اختیار وبهره برداری 

پروژه های بخش خصوصی بود.
طیبی افزود: اجرای این طرح در ســه محور بســیار 
ارزنده جزیره کیش باعث آزادسازی 3۸ هزار و ۸۰۰ مترمربع 
از ســواحل کیش شــد که این اتفاق علاوه بر احقاق مطالبه 
عمومی، یعنی فراهم شدن زمینه استفاده از این اراضی برای 
احداث طرح های گردشگری که افزایش درآمد و اشتغالزایی 
برای جزیره کیش به همراه دارد. این طرح اگرچه با مقاومت 
های بسیار مواجه شد اما با حمایتهای دکتر مظفری مدیرعامل 
سازمان منطقه آزاد کیش امروز شاهد هستیم جاده ساحلی در 
مراحل پایانی احداث در این سه محور است و طرح توسعه 

این سواحل در دست بررسی و اجراست.
وی بــا بیان اینکه همزمان با اجرای این طرح اقدامات 

شــهری بسیاری نیز در دست انجام می باشد ، اظهار داشت: 
برخی ظرفیت های شهری در کیش موجود است اما باید نگاه 
گردشگری به این ظرفیت ها داشته باشیم از جمله این ظرفیت 
ها سه موج شکن واقع در منطقه مارینای کیش بود که این سه 
موج شــکن در حال تبدیل به سه اسکله تفریحی هستند تا 
جاذبه های جدیدی برای گردشگران و شهروندان ایجاد شود 

وانگیزه های سفر به کیش افزایش یابد.
مدیرعامل شرکت عمران، آب و خدمات کیش تاکید 
کرد: گردشــگران توقع دارند در هربار سفر به کیش با جاذبه 
های جدید در فضای شهری مواجه شوند این موضوع مبنای 
برپایی سمپوزیوم های مجسمه سازی در جزیره کیش شد تا 
هنرمندان کشورمان به خلق آثاری بپردازند که به کمک جاذبه 
های محیطی وفضای شهری کیش بیاید. تاکنون دو سمپوزیوم 
در سال جاری برگزار شده و سمپوزیوم سوم با عنوان مجسمه 
و طبیعت در حال برگزاری است تا جزیره کیش نمایشگاهی 

شهری از آثار هنرمندان کشورمان باشد.
مهندس طیبی همچنین از توسعه خدمات حمل ونقل 
عمومی و رفع مشکل چندساله جزیره کیش خبر داد و گفت: 
نبود حمل ونقل هوشمند یکی از موضوعاتی بود که جزیره 
کیش را با مشکلات بسیار در این حوزه مواجه کرده بود یکی 
از بخش هایی که به صورت فوری مورد بررسی و رسیدگی 
قرار گرفت حمل ونقل عمومی کیش بود که با انعقاد قرارداد 
همکاری و وروددسامانه هوشمند تاکسی اینترنتی در کیش 

ره اندازی شد.
طیبی در پایان با بیان اینکه جزیره کیش باید در حوزه 
شهری پیشرو باشد گفت: در زمینه خدمات شهری، نظافت 
محیطی، فضای سبز شاداب، رفع نازیبایی های محیطی، ایجاد 
جاذبه ها و رسیدگی به المانهای شهری و بسیاری موضوعات 
دیگر در این مدت به زعم شــهروندان وگردشگران با تلاش 
شبانه روزی همکارانمان شاهد تحول خوبی بوده ایم که این 

روند در جزیره کیش همچنان ادامه دارد.

مدیرعامل شرکت عمران، آب و خدمات کیش عنوان کرد:

اقتصاد کیش - مدیرعامل شــرکت عمران، آب و خدمات کیش از ســاخت ســه اســکله تفریحی جدید در منطقه آزاد 
کیش خبر داد.

پذیرش دانشجو در بیش از ۲۰۰ رشته 
در دانشگاه  آزاد اسلامی کیش

اقتصاد کیش -  نام نویســی متقاضیان پذیرش در مقاطع کارشناســی ارشد و دکترای 
تخصصی دانشگاه آزاد اسلامی واحد بین المللی کیش ادامه دارد.

روابط عمومی دانشــگاه آزاد کیش اعلام کرد: براساس مجوزهای صادر شده از شورای 
سنجش و پذیرش، این دانشگاه در بیش از دویست رشته متنوع مقاطع کارشناسی ارشد و دکترای 
تخصصی از طریق بررسی سوابق و مدارک و مصاحبه علمی برای ترم جاری دانشجو می پذیرد.

داوطلبین علاقه مند می توانند با مراجعه به وب سایت دانشگاه آزاد اسلامی واحد بین المللی 
کیش و یا درگاه مرکز سنجش دانشگاه آزاد اسلامی ثبت نام کنند.

همچنین ثبت نام از داوطلبین ورود بدون آزمون در مقاطع  کاردانی و کارشناسی این واحد 
دانشگاهی همچنان ادامه دارد.

مجلس یازدهم ساختار مناطق آزاد و جایگاه
 دبیرخانه را درست کند

با حکم دبیر شورایعالی مناطق آزاد ؛ 

»سرپرست معاونت فنی و زیربنایی« 
دبیرخانه شورایعالی  مناطق آزاد منصوب شد 

اقتصاد کیش - دبیر شورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی، »سرپرست معاونت فنی و 
زیربنایی« این دبیرخانه را منصوب کرد. 

مرتضــی بانک در حکمی  »مصطفی خانزادی« را به عنوان »سرپرســت معاونت فنی و 
زیربنایی دبیرخانه شورایعالی مناطق آزاد تجاری ـ صنعتی و ویژه اقتصادی« منصوب کرد.

مرتضی بانک در این حکم آورده است:
جناب آقای مصطفی خانزادی

نظر به تجربیات و سوابق جنابعالی به موجب این حکم به عنوان »سرپرست معاونت فنی و 
زیربنایی دبیرخانه شورایعالی« منصوب می شوید.نظارت و هماهنگی امور و ساماندهی طرح ها و 
پروژه های زیربنایی و نظارت عملیاتی بر حسن اجرای آنها و ارزیابی عملکرد سازمان های مناطق 
آزاد در قالب شاخص های کمی در جهت تحقق اهداف نقشه راه کلان مناطق آزاد از مهمترین 
وظایفی است که انجام آن با همکاری، همدلی و تعامل اثربخش با همکاران سازمان های مناطق 

و با بهره گیری از توانمندی نیروهای دلسوز و کارآمد مورد انتظار است.
امید است با اتکال به خداوند متعال و رعایت اخلاق و تقوی الهی با تلاش وافر در خدمت 
گذاری به نظام مقدس جمهوری اسلامی و در مسیر تحقق اهداف دولت تدبیر و امید موفق باشید.

مهندس خانزادی پیش از این معاون عمرانی و زیر بنایی سازمان منطقه آزاد کیش بود.

اقتصاد کیش - معاون فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع خلاق دبیرخانه شــورایعالی مناطق آزاد و ویژه 
اقتصــادی گفت : اگر مجلــس یازدهم می خواهد در 
حوزه مناطق آزاد کاری کند، اصلاح ساختار مناطق آزاد 
و جایگاه دبیرخانه را در پیش بگیرد. بهترین فرمول نیز 
این است که ما »وزیر مشاور« در مناطق آزاد داشته باشیم.

محمدعلی وکیلی، درباره اینکه به نظر می رسد 
سیاست های تعریف شده گردشگری دبیرخانه شورای 
عالی در ســازمان های مناطق آزاد اجرایی نمی شــود، 
گفت: از لحاظ آســیب شناســی این موضوع هم یک 
ضعف حقوقی دارد که باعث چنین گسســتی شده و 
هم بدفهمی که به نظرم در دراز مدت جا افتاده و به یک 
هنجار و ارزش تبدیل شــده است. آن مسئله حقوقی 
هم رابطه بین دبیرخانه و مناطق اســت. مجلس دهم 
در یک اقدام عجولانه و با رویکرد ســلبی نســبت به 
عملکرد یک شخص بدون توجه به پیامدهای آن وارد 
یک تصمیم گیری اشتباهی شد و دبیرخانه را از جایگاه 
معاونت رئیس جمهوری به زیر مجموعه وزارت اقتصاد 

تنزل داد.
وکیلی افزود: این تصمیم باعث تضعیف جایگاه 
دبیرخانه شد و الان پارادوکس های زیادی را شاهدیم. 
مثلاً حکم مدیران مناطق و اعضای هیأت مدیره از طرف 
رئیس جمهور زده می شــود در حالی که دبیرخانه باید 
در وزارت اقتصاد باشد این موضوع هیچ تناسبی با هم 
ندارد. بالاخره حوزه اختیارات مناطق شــبه استقلالی 
دارد در هر حال وزیر اقتصاد باید پاســخگوی اتفاقات 
مناطق آزاد باشد در حالی که هیچ مسئولیت مستقیمی در 
انتخاب مدیران نمی تواند داشته باشد این ضعف مهمی 
اســت و همین ضعف باعث شده که رابطه دبیرخانه با 
مناطق تضعیف شود و چون مناطق به شکل شرکتی و 
درآمد هزینه ای اداره می شوند؛ نیازشان به دبیرخانه نیاز 

وابستگی غیر پیوستگی است.
مهمترین ظرفیت کیش، گردشــگری است از 
ابتــدای بنیان انتخاب این جزیــره که به عنوان جزیره 
گردشگری انتخاب شد، همه چیز بر اساس گردشگری 
شکل گرفت. وی گفت: البته هر حوزه ای مثل بودجه، 
باید در حوزه مربوطه دبیرخانه تصویب شود و منطقه 
دفاع کند و یا معاون هر حوزه ای براساس قانون مناطق 

آزاد باید مصاحبه و احراز اهلیت شود و به شرط تأیید 
معاون مربوطه، به کمیته انتصابات در دبیرخانه برود اما 
همه بایدهای قانونی در سنت های اجرایی تضعیف شده 
اســت. تصمیم مجلس دهم در تغییر جایگاه دبیرخانه 
تصمیم غیرمنطقی و مسئله سازی بوده است. امیدوارم 
اگر مجلس یازدهم می خواهد در حوزه مناطق آزاد کاری 
کند، اصلاح ساختار مناطق آزاد و جایگاه دبیرخانه را در 
پیش بگیرد. بهترین فرمول نیز این اســت که ما »وزیر 

مشاور« در مناطق آزاد داشته باشیم.
ضعف گردشگری مناطق آزاد ناشی از سوءتفاهم 

در مأموریت هاست
معــاون فرهنگی، گردشــگری و صنایع خلاق 
دبیرخانه شورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی گفت: 
ضعف بخش گردشگری در مناطق آزاد نیز به سوءتفاهم 
در مأموریت های مناطق برمی گردد به نظرم در دوره ای 
و یا دوره هایی بدون توجه به ظرفیت ها و مأموریت های 
طبیعی مناطق آزاد، مأموریت های تحمیلی به مأموریت 
اصلی مناطق تبدیل شده است مثلاً مهمترین ظرفیت 
کیش، گردشگری اســت از ابتدای بنیان انتخاب این 
جزیره که به عنوان جزیره گردشگری انتخاب شد، همه 
چیز بر اساس گردشگری شکل گرفت. به نظرم خوب 
انتخاب شد چون ویژگی های منحصر به فردی وجود 

دارد که اینجا را به جزیره گردشگری تبدیل می کند. 
مردم در کیش همه چیز می بینند جز دریا!

وی گفت: عنصر اصلــی و متمایز کیش دریا و 
ســاحل است اما این عنصر تمایز بخش و قابل رقابت 
با کشورهای همسایه، مهمترین عامل غایب در توسعه 
کیش است. مردم به کیش می روند در نظرسنجی نهایی 
مشخص می شود همه جا را دیده اند جز دریا. این بدان 
دلیل اســت که دریــا را عنصر اصلی جاذبه کیش قرار 
نداده ایم. اگر دریا در ساختار توسعه کیش، محور بود، 
باید در تبلیغات و توسعه ساحل و فضاهای گردشگری، 
تحولات چشــم گیری می دیدید اما چون دریا عنصر 
غایب است، مردم بعد از چند روز اقامت، عمده وقتشان 
در مراکز تجاری صرف شــده و یا هزینه های سنگینی 

کرده اند.
معــاون فرهنگی، گردشــگری و صنایع خلاق 
دبیرخانه شــورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی این 

سوال را مطرح کرد که چقدر ورزش آبی در کیش داریم؟ 
برخی از غواصان و یا کاوش گران دریا و مستندسازان 
مواردی را از دریای کیش و بستر خلیج فارس به تصویر 
کشیده اند که دنیا را شگفت زده کرده است. ولی ما از این 
فرصت خدادادی به سادگی عبور کرده ایم. می توانستیم 
کیش را به مرکز آموزش غواصی منطقه تبدیل کنیم و 
یا برنامه هایی با محوریت ورزش های بین المللی دریا 
محور داشته باشیم. اما چنین چیزی وجود ندارد حتی 
اکنون ساختار شهری جزیره کیش، هیچ هارمونی با آن 
ندارد یعنی به لحاظ المان ســازی هیچ معماری هویت 
بخشی در کیش نداریم. هر کسی به سلیقه خودش کاری 
کــرده و یا مالی را ایجاد کرده در حالی که در گذشــته 
معماری شناخته شده ای داشت که نشان می داد، اساس 
معماری کیش طبق طرح جامع توســعه شکل گرفته 
اســت. ولی در گذر زمان ما از اینها عبور کرده ایم و در 
هر برهه معماری خاصی در کیش رونق پیدا کرد. اخیراً 
معاونت گردشــگری از معاونت فرهنگی در سازمان 
منطقه آزاد کیش جدا شــد امیدواریم بتوانیم به کیش 

هویت دهیم. 
وکیلی بیان کرد: از آنجا که به تازگی به این سمت 
منصوب شدم همچنان در حال مطالعه هستم اما می دانم 
که در گذشته مطالعات خوبی با پشتوانه های کارشناسی 
خوبی انجام و برای هر منطقه مأموریت های خوبی نیز 
تعریف شــده بود. داشته های مهمی از نظر مطالعاتی 
وجود داشته اما فاصله زیادی با ایده ها دارد و این ایده ها 
همچنان در کتابخانه است باید آسیب شناسی شود که 
مشــکل اصلی کجا بوده که به مرحله اجرا نرسیده اند. 
یکی از مشکلات همین بوده که فهم بین الاذهانی بین 
مأموریت مناطق آزاد شــکل گرفته به نحوی که مثلًا 
دســتگاه نظارتی به جای اینکه از مدیران کیش بپرسند 
سهم شما از سرانه گردشگری چقدر است، از آنها درباره 

سهم صادرات صنعتی می پرسند.
تلاش دوبــاره برای میزبانــی از اردوهای جام 

جهانی ۲۰۲۲
وی درباره مهیاسازی جزیره کیش برای همراهی 
با جام جهانی قطر ۲۰۲۲ گفت: اگر این رخداد بین المللی 
در همسایگی ایران برگزار شود و ما سهمی در آن نداشته 
باشیم، نسل های بعد ما را نمی بخشند. تمرکز ما این است 

که در فرصت کوتاه بتوانیم در کیش مهیا سازی کرده و 
کمپی ایجاد کنیم که استانداردهای لازم را داشته باشد 
و بــه بهانه جام جهانی در آینده بتواند میزبان اردوهای 
تیم های ملی کشورهای دیگر شود تا لازم نباشد تیم های 
ایرانی برای تمرین به کشورهای همسایه بروند. در زمان 
بازدیدم از جزیره کیش متوجه شدم که بخش خصوصی 
برای ســرمایه گذاری در این زمینــه آمادگی دارد. ما 
می خواهیــم اضلاع مرتبط با این موضوع را هماهنگ 
کنیم تا کار پیش برود یکی از آن اضلاع وزارت ورزش 
است چون اگر آنها آماده نباشند این اتفاق نمی افتد. باید 

برای این کار عزم بین بخشی شکل گیرد.
معــاون فرهنگی، گردشــگری و صنایع خلاق 
دبیرخانه شورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی از راه 
اندازی سامانه جامع گردشگری کیش خبر داد و گفت: 
تلاش می کنیم این ســامانه جامع آماده شود و از طریق 
رایزنان فرهنگی این سامانه را به فدراسیون های فوتبال 
کشورهای شرکت کننده در جام جهانی قطر معرفی کنیم 

تا کیش را به عنوان اردوگاه تمرینی خود انتخاب کنند.
وکیلی در پاسخ به اینکه زمان زیادی تا برگزاری 
جام جهانی فوتبال قطر باقی نمانده است، گفت: با توجه 
به اینکه به تازگی این مســئولیت را گرفته ام، با شــیوع 
بیماری کرونا نیز مواجه هســتیم و در روزهای پایانی 
دولت هم به ســر می بریم اما موظفیم تلاش کنیم این 
اتفاق بیفتد. چون اگر سهمی را در این اتفاق نداشته باشیم 

آیندگان به عنوان نقطه ضعف ما از آن یاد می کنند.
حق گردشگری را می گیرم

وی بیــان کرد: گاهی ســفره فعالیت هایی که 
تعریف می کنیم آنقدر گسترده است که تک برنامه هایی 
که بتواند به آن هویت دهد را رها کرده ایم در این دوره 

تلاش می کنیم حق گردشگری ادا شود. ضمن اینکه 
رویکرد من هم توجه به گردشگری است چون به نظرم 
نقش گردشگری در سرانه ناخالص ملی هر کشوری 
بســیار مهم اســت و هر روز بیشــتر می شود. اکنون 
درحالی که کرونا بلای جان گردشگری است، جزیره 
کیش در طلایی ترین دوران گردشگر پذیری خود قرار 
دارد. در دو ســه هفته گذشــته هتل های کیش حدود 
۹۵ درصد ســطح اشغال داشته اند. این نشان می دهد 
کرونا برای این جزیره فرصت ســاز شده است. چون 
جاذبه هایش به نحوی اســت که می تواند در شرایط 
گرانی ارز، جایگزینی برای کشورهای همسایه باشد 
مشروط به اینکه زیرســاخت های کیش را برای این 
جایگزینی توسعه داده باشیم. خوشبختانه پروتکل های 
بهداشتی و نظام درمان جزیره به نحوی است که به رغم 
این استقبال، کمترین آمار ابتلاء را داشته است امیدوارم 
همین صیانت ادامه داشــته باشد و این فرصت برای 

کیش باقی بماند.
وکیلی در پاســخ به این سوال که معاونان سابق 
اجتماعی و گردشگری مناطق آزاد نیز وعده هایی برای 
رونق گردشــگری در مناطق می دادند که هیچکدام 
به سرانجام نرســید توضیح داد: هیچ وقت دبیرخانه 
شورای عالی نمی تواند دستوری با مناطق پیش برود. 
نمی توان دستوری کار کرد و انتظار داشت آن دستور 
در منطقه اجرا شــود بلکه بایــد به مفاهمه فی ما بین 
برسیم. اولویت مان این است که جزیره کیش را برای 
جام جهانی مهیا کنیم ولی باید در این زمینه با کیش به 
اقناع برسیم تا این طرح اجرایی شود. باید توافق منطقه 
به منطقه باشد. در نظر داریم تا در حوزه ترمیم فضای 

آموزشی به خصوص در کیش فعالیت کنیم.

درمقاطع کارشناسی ارشد و دکترای تخصصی؛

محمدعلی وکیلی معاون فرهنگی  و گردشگری شورایعالی  مناطق آزاد :

رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی جزیره کیش عنوان کرد :

افزایش 68 درصدی تخلفات 
رانندگی درجزیره  کیش

اقتصاد کیــش -   رئیس پلیس 
راهنمایــی و رانندگــی جزیره کیش 
از افزایــش ۶۸ درصــدی تخلفــات 
حادثه سازدر این جزیره خبرداد و گفت: 
در مهرماه امســال بیش از ۱۱۷۰ تخلف 
حادثه ســاز در سامانه های پلیس راهور 
ثبت شده اســت.بهرام ایمانی نسب با 
اشــاره به رشــد ۲۴ درصدی تخلفات 
رانندگــی در جزیره کیــش، افزود: در 
مهرماه امســال بیش از ۱۵۰۰۰ تخلف 
در ســامانه های پلیس راهور ثبت شده 
است که بیش از ۱۱۷۰ فقره از تخلفات 
حادثه ســاز را به خــود اختصاص داده 
است.وی با بیان اینکه عمده تخلفات از سوی کیشوندان رخ می دهد، تصریح کرد: در مهرماه 
خودروهای سواری شخصی بیش از ۱3۵3۰ فقره جرائم رانندگی را به خود اختصاص داده اند 
که در این راستا ۱۴۷ خودرو و ۱3۶ دستگاه موتور شارژی به دلیل عدم رعایت قوانین رانندگی 
توقیف گردیده اســت.رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی جزیره کیش با بیان اینکه ۸۵ درصد 
تخلفات رانندگی توســط کیشوندان صورت می گیرد، اظهار داشت: عدم رعایت حق تقدم، 
نبســتن کمربند ایمنی، اســتفاده از تلفن همراه، تخدی از سرعت مطمئنه و به همراه نداشتن 
مدارک رانندگی از پرتکرارترین تخلفات ثبت شده در جزیره کیش است.ایمانی نسب یادآور 
شد: این تخلفات تأثیر بسزایی در کاهش فرهنگ ترافیک شهری داردکه حتی ثبت بیش از ۱۵ 
هزار تخلف از طریق سامانه های هوشمند هم نتوانسته رانندگان را وادار کند برای حفظ حقوق 
سایر رانندگان ارتکاب به این تخلفات را فراموش کنند در نتیجه همچنان تخلفات رانندگی 

در جزیره تکرار می گردد.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان اعلام کرد:

ممنوعیت برگزاری تجمعات
 و مراسم ها در هرمزگان

 تا اطلاع ثانوی
اقتصاد کیش -  رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان با اشاره به اینکه تا زمانی که 
آمار و ارقام کاهش نیابد تجمعات و مراسم شادی و عزا در هرمزگان برگزار نمی شود، بیان 
کرد: اکنون بندرعباس، بستک و کیش و پارسیان در وضعیت قرمز است و شهرهای دیگر 

استان باید دستورالعمل های مناطق قرمز را رعایت کنند. 
دکتر حسین فرشیدی روز گذشته  در جمع خبرنگاران با اشاره به اینکه در شبانه روز 
گذشته، ۴ بیمار کرونایی دیگر در هرمزگان جان باختند و شمار فوتی ها به ۸3۹ نفر افزایش 
یافت، تصریح کرد: تعداد مراجعان افزایش یافته است و قطعاً در ۲ هفته آینده شاهد افزایش 

در بیماران آی سی یو و مرگ و میر خواهیم بود.
وی اضافه کرد: ممنوعیت تجمع بیش از ۱۰ نفر از روز گذشــته اعلام شــده و زمان 
فعلا نامحدود است و تا زمانی که آمار و ارقام کاهش نیابد تجمعات و مراسم شادی و عزا 

برگزار نمی شود.
رئیس دانشــگاه علوم پزشکی هرمزگان با اشاره به اینکه اکنون بندرعباس، بستک و 
کیش و پارسیان در وضعیت قرمز است و شهرهای دیگر استان باید دستورالعمل های مناطق 
قرمز را رعایت کنند، تصریح کرد: از مردم انتظار داریم همچنان همانند گذشــته همکاری 
کنند تا با رعایت دستورالعمل های بهداشتی شاهد کاهش آمار مبتلایان و موارد بد حال و 

مرگ و میر در هرمزگان باشیم.


